
Protokoll 

 

Norra Ålands äldreråd   Möte nr 2/2023 

 

Sammanträdestid: Torsdag 16.2.2023 kl 14-15.30 

Plats: Rosengårds serviceboende, Montellvägen 3, 22410 Godby, Finström 

 

Närvarande:    

Ann-Kristin Eriksson( Vice ordf) 

Jana Andersson (sekreterare) 

Ulla-Britt Dahl 

Sture Blomqvist 

Göran Gottberg 

Ritva Björklund 

Bo Ahlnäs 

Inga-Lill Rögård 

Frånvarande: Louise Nordström 

Olav Johansson 

 

1. Inspirationsdag för äldrepolitiskt program 10.2.2023 

- Det konstaterades att delaktighet genomsyrade temadagen och är ett ständigt aktuellt ämne 

- Delaktighet handlar mycket om att bli sedd vilket är viktigt för alla. 

- Äldrerådet behöver bli mer synligt i samhället för alla, äldre som yngre, ev kan medlemmar 

ur äldrerådet komma någon kväll till ungdomsgården och diskutera med ungdomarna 

- Arbetstid för vårdpersonal diskuterades, för och nackdelar med att sänka arbetstiden till 6 

timmar ist för 8 timmar. Det skulle vara intressant att se hur det skulle fungera rent 

praktiskt, och hur utfallet skulle bli. 

 

2. Info kring seniormottagningen 

- Seniormottagningens mål är att främja seniorers hälsa och välbefinnande, öka deras 

trygghet samt stödja dem till att bo hemma så länge som möjligt. 

- Seniormottagningen riktar sig i första hand till: närståendevårdare och multisjuka seniorer 

över 65 år utan en stadig läkarkontakt 

- Seniormottagningen erbjuder även rådgivning och handledning och vid behov förmedlar 

kontakt med andra aktörer. 

- Alla besök är avgiftsfria förutom läkarbesök 

 

3. Övriga diskussioner 

- Det skulle vara välkommet att kommundirektören kom med på ett möte, den 

kommundirektör, vars kommun är som värdkommun för äldrerådet. en inbjudan skickas till 

nästa möte, där bla tillgänglighet i kommunen diskuteras 



- äldrerådet diskuterade den eventuella norråländska gemensamma Äldreomsorgsplanen, 

diskussion kring enkäten som behöver skickas ut till kommuninvånarna. Ev kunde högskolan 

ta det som ett sjukskötarprojekt? 

- Diskussion kring seniormottagningen ifall kommunerna ändå kunde göra hembesök i egen 

regi?  Eller telefonsamtal med jämna mellanrum till de äldre för att kartlägga behov och 

status 

 

- Nästa möte blir om ca 1 månad. Kallelse skickas ut i god tid. 

 

 

 

 

 

Ann-Kristin Eriksson    Jana Andersson 

V. Ordförande     sekreterare 

 

 


